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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   29.01.2018 r.  

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 

Jolanta Kisielewska, wiceprzewodniczący komisji radny Jakub Malinowski, członek komisji 

radna Czesława Grabowska, członek komisji radna Aneta Nelke, członek komisji radny 

Andrzej Adamczyk i  członek komisji radny Łukasz Biernacik. Lista obecności zał. Nr 1.  

W posiedzeniu wzięli udział: radny Zygmunt Gołembowski, radna Agnieszka Grzyb, radny 

Krzysztof Kleinowski, radny Dariusz Dąbkowski, radny  Grzegorz Kłos, radny Daniel 

Szczęsny, radny Bogdan Poliwka, sołtys sołectwa Reptowo p. Zofia Dąbkowska oraz 

mieszkańcy. Lista obecności zał. nr 2. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia do którego nie 

wniesiono uwag. 

Porządek posiedzenia:     

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Analiza  punktów oświetlenia drogowego w Gminie Kobylanka. 

3. Zamknięcie posiedzenia.               

                                                                                                                                                                                                                                      

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych radna J. Kisielewska poinformowała, że na 

posiedzeniu zostanie dokonana analiza punktów oświetlenia ulicznego w Gminie Kobylanka, 

która została przedstawiona w pismach: nr RG.0004.7.2018.JB z 24.01.2018 r. i nr 

RG.0004.13.2018.JB z 26.01.2018 r. 

Radny G. Kłos – poinformował, że dwa lata temu była informacja o oświetleniu. Odbyła się 

praca przy współpracy z sołtysami i pracownikami merytorycznymi. Sołtysi składali wnioski 

dlaczego teraz radni muszą decydować o punktach oświetlenia. 

Radna A. Grzyb – czym się decydowano – została wycięta cała droga Kobylanka-Bielkowo. 

Były kradzieże. 

Radny D. Szczęsny – trzeba iść na kompromis. Będą podpisane dwie umowy, jedna umowa    

w tej cenie, a druga (będą wycenione lampy które są w zasobach gminy). 

Radna A. Grzyb – nie wiemy o które lampy chodzi. Nie znamy wartości, 20 000 zł czy 

200 000 zł. 

Radny G. Kłos – dzisiaj trzeba zadecydować. Brakuje środków – to znajdziemy środki. Jak 

się przedstawia sprawa środków na zakup wozu bojowego.  To za sołtysów nie będziemy 

robili.  

Radna Cz. Grabowska – były wnioski składane przez sołtysów, uważam, że należy wszystkie 

wnioski ująć. Należy ująć wnioski dotyczące wszystkich  starszych mieszkańców. 

Sołtys sołectwa Reptowo p. Z. Dąbkowska – nie wiem jak mam powiedzieć mieszkańcom, że 

zmniejszamy ilość oświetlenia. 

Radny G. Kłos – powinni być tutaj na posiedzeniu sołtysi, bo  sołtysi składali wnioski na 

wykonanie oświetlenia. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że to będzie przesunięcie w czasie – lampy nie zostaną 

zabrane. Realizacja montażu lamp będzie kontynuowana w następnym etapie w ramach 

drugiej umowy. 

Radna Cz. Grabowska – proponuje, aby zmniejszyć punkty oświetlenia na rekreacji. 

Radny K. Kleinowski – poinformował, że nie zdejmie ze swego zasobu lamp.  Radny 

skierował pytanie do radnych z Morzyczyna –  ile jesteście w stanie zdjąć pkt. 

oświetleniowych z rekreacji? 
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Radny D. Szczęsny – poinformował, że na rekreacji nie ma oświetlenia. Jest tylko oświetlenia 

na ul. Jeziornej. 

Radny K. Kleinowski – poinformował, że powinno być zmniejszenie dokonane na rekreacji. 

Radny G. Kłos – poinformował, aby decyzja została podjęta o zmniejszeniu punktów przez 

wójta z sołtysami. 

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że nie zgadza się na zmniejszenie punktów 

oświetlenia dla Cisewa i Wielichówka, gdyż są tam mieszkańcy oczekujący na lampy przez 

kilkanaście lat. 

Radna A. Nelke – poprosiła o pozostawienie zaproponowanych  w ilości  7 szt. punktów 

oświetlenia dla m. Jęczydół. 

Radny J. Malinowski – proponuje, aby pozostawić ilość lamp przedstawionych                       

w zestawieniach. 

Radna A. Grzyb – poinformowała, aby zwiększyć o punkty oświetleniowe  na ścieżce 

rowerowej wzdłuż os. Zalesie. Poinformowała, że lampy powinny być wykonane w pierwszej 

kolejności.  Dotyczy punktów przedstawionych w tabeli - nie wyrażam zgody na 

zmniejszenie. 

Radny A. Adamczyk – dotyczy Kunowa – nie ma z czego zabrać. 

Radny D. Szczęsny zaproponował zmniejszenie punktów oświetlenia: 

1) Morzyczyn ul. B. Chrobrego – 10 szt.  – 76.260,00 zł brutto, 

2) Morzyczyn ul. Sosnowa – 4 szt. – 31.980,00 zł brutto, 

3) Morzyczyn ul. Tęczowa - szt. 5 – 38.130,00 zł brutto. 

Całkowite zmniejszenie  lamp szt. 19 – 146.370,00 zł brutto. 

Radny K. Kleinowski – poinformował, że nie rezygnuje z punktów świetlnych 

przedstawionych w tabeli. 

Radna J. Kisielewska – poinformowała, o powodzie nieobecności sołtysa sołectwa 

Niedźwiedź. Radny Z. Drohomirecki przekazał informację, że prosi o pozostawienie 

wykazanej ilości lamp dla sołectwa Niedźwiedź. 

Radny Ł. Biernacik poinformował, że dodatkowo należy wykonać punkty w ilości 3 szt. dla 

Reptowa w kwocie 25.092,00 zł.  Radny zaproponował zmniejszenie punktów oświetlenia: 

     1) Reptowo  do plebani - szt. 2 – 11.070,00 zł brutto – ilość przedstawiona jest za mała, 

     2) Cisewo od krzyża w stronę Miedwiecka - szt.10 – 105.780,00 zł – w przyszłości będzie  

budowana droga do Miedwiecka, 

     3) Morzyczyn ul. Długa  - szt. 13 – 97.170,00 zł brutto. 

Radny D. Dąbkowski – poinformował, że nie zgadza się na zmniejszenie ilości punktów 

oświetlenia w Reptowie. 

Radny J. Malinowski poinformował, że musi być kompromis. Przecież te lampy będą później. 

Radny G. Kłos – poinformował, że są mieszkańcy starsi, a rekreacja może poczekać. 

Radny uważa, że na posiedzeniu powinien być wójt czy skarbnik.  

Radny K. Kleinowski – poinformował, że są środki na szkołę w Kunowie, a szkoła nie będzie 

budowana. To środki pozostały. 

Radna A. Nelke – skierowała wypowiedź do radnych z Morzyczyna – czy może zrezygnować 

z rekreacji, bo tam są młodzi mieszkańcy. A tym samym  dla starszych mieszkańców by było. 

Rekreację proszę pozostawić do realizacji w terminie późniejszym. 

Radny D. Szczęsny poinformował, że nie wyraża zgody. Ta propozycja była składana            

w porozumieniu z mieszkańcami. 

Radny D. Szczęsny poinformował, że może należałoby znaleźć środki i wykonać wszystkie 

lampy. 

Radny B. Poliwka poinformował, że podtrzymuje wniosek mieszkańców, pani sołtys , aby 

pozostawić wykonanie lamp w ilości przedstawionej w tabeli. 
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Radna A. Nelke poinformowała, że należy wszystkie punkty oświetlenia pozostawić, aby nie 

zmniejszać nikomu, a znaleźć środki finansowe na wykonanie całości punktów 

oświetleniowych. 

Radny D. Szczęsny – popieram wniosek radnej A. Nelke. 

Przewodnicząca komisji radna J. Kisielewska poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek 

przez radną A. Nelke -  należy wszystkie punkty oświetlenia pozostawić, aby nie zmniejszać 

nikomu, a znaleźć środki finansowe na wykonanie całości punktów oświetleniowych. 

Wniosek radnej A. Nelke został przyjęty jednogłośnie w obecności 6 członków komisji. 

 

Ad. 3 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 
Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

                                                                                           Rady Gminy Kobylanka 

 

                                                                                                                       Jolanta Kisielewska 


